
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 29. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1279
Med henvisning til artiklen ”Christiansborg Rundt aflyst: Kloakvand i havnen”, TV2 Lorry, 
den 27. august 2022 bedes ministeren kommentere artiklen og forholdene angående 
kloakvand i havnen i København. Ministeren bedes endvidere svare på;
– hvor meget kloakvand og spildevand fra overløb, renseanlæg mv. der er udledt i 

Københavns Havn på årsbasis i kalenderårene 2020 og 2021?
– hvordan udledningerne af kloakvand og spildevand påvirker vandmiljøet i Køben

havns Havn?
– hvordan vandmiljøtilstanden aktuelt er i Københavns Havn?
– hvem betaler for aflysningen af de planlagte aktiviteter i København Havn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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